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انتقاد دادكان
 از نامزدي 

سعيدلو  براي 
نايب رئيسي 

AFC

خواب سودجويان 
تعبير نمي شود

اجازه نمي دهيم پديده بهمني افزايش قيمت در كشور ايجاد شود

انتخاب شهردار؛ حق مردم يا دولت؟

باند كلاهبرداري واگذاري وام منهدم شد

بررسي  همايش  در  ديروز  بازرگاني  وزير 
نقش اصناف در طرح هدفمند كردن يارانه ها به 
سودجوياني كه در كمين هستند در فضاي اجراي 
هدفمندي يارانه ها از آب گل آلود ماهي بگيرند، 

هشدار داد.
به گزارش خبرنگار ما، مهدي غضنفري در اين 
همايش با صراحت اعلام كرد، به كساني كه بخواهند 
يكشبه  يارانه ها  كردن  هدفمند  اجراي  زمان  در 
ميلياردر شوند، اجازه تحرك و ابراز وجود نخواهيم 
داد. آنها بايد بدانند خواب افزايش بهمني قيمت ها 

خواب آشفته اي است كه تعبير نخواهد شد.
وي با اشاره به اين كه هدفمند كردن يارانه ها 
بزرگ ترين تصميم دولت در 30 سال گذشته است كه 
با كمك مجلس اتخاذ شده است، گفت: مردم منتظرند 
تا با اجراي هدفمند كردن يارانه ها به وضعيت مطلوب 
زندگي برسند و بايد تمام مسيرهاي مخالفت با اجراي 

قانون هدفمندي يارانه ها را مسدود كنيم.
وي تصريح كرد: با پرداخت يارانه ها به صورت 
كنوني عدالت به اجرا در نخواهد آمد، چرا كه پرداخت 
يارانه به كالا به معناي پرداخت يارانه به مردم نيست، 
به همين دليل است كه دولت و مجلس تصميم گرفتند 

در سيستم يارانه اي كشور تغييراتي ايجاد كنند.
غضنفري افزود:  كالا در مسير خود از حلقه هاي 
مختلفي مي گذرد تا به دست مردم برسد، بنابراين 

نبايد اجازه داد اگر يارانه از كالا برداشته مي شود پديده 
بهمني افزايش قيمت در كشور ايجاد شود و بعد كالا 
به دست مردم برسد، بلكه بايد به مردم اطمينان 
خاطر داد كه با برداشتن يارانه ها اتفاقي در قيمت ها 
رخ نخواهد داد و دولت در مبدأ توليدكالا قيمت را 

اصلاح مي كند.
قيمت  اصلاح  كرد:  تصريح  بازرگاني  وزير 
قيمت  افزايش  است  ممكن  انرژي  حامل هاي 
را به دنبال داشته باشد كه اين افزايش به سيستم 

توزيع كالا نيز منتقل مي شود، اما اين كار را مديريت 
خواهيم كرد، چرا كه در غير اين صورت بازار آشفته 
مي شود و برخي سوءاستفاده كنندگان دست به كار 
خواهند شد و همچنان كه براي مدت كوتاهي بازار 
دلار را دچار مشكل كردند، در بازار كالاهاي مورد نياز 

و اساسي مردم نيز اين اقدام را تكرار خواهند كرد.
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علي سعيدلو، رئيس سازمان تربيت بدني خود را 
براي احراز پست نايب رئيسي كنفدراسيون فوتبال 
آسيا (AFC)  نامزد كرده است، كاري كه تاكنون در 

ورزش ايران و آسيا بي سابقه به نظر مي رسد. 
كنفدراسيون  سايت  توسط  كه  فهرستي   در 
فوتبال آسيا منتشر شده نام علي سعيدلو به عنوان 
 AFC نامزد در اختيار گرفتن پست نايب رئيسي
مشاهده مي شود. سعيدلو از منطقه مركز و جنوب 
كه ايران در آن قرار دارد كانديدا شده است. رئيس 
سازمان تربيت بدني ايران در اين بخش رقبايي از 
هند، نپال، پاكستان، سريلانكا و قرقيزستان دارد. 
اين در حالي است كه از منطقه شرق آسيا نام دكتر 
چونگ مونگ جون از كره جنوبي مشاهده مي شود.در 
بخش هيات اجرايي هم نام علي كفاشيان از منطقه 

مركز و جنوب مشاهده مي شود. 
پيش تر اين كرسي در اختيار محسن صفايي 
فراهاني بود كه با استعفاي او، علي كفاشيان خودش 
را براي عضويت در كميته اجرايي AFC كانديدا 
كرده است. پيش از اين قرار بود فريده شجاعي 
هم براي عضويت در بخش بانوان كميته اجرايي 
كنفدراسيون فوتبال آسيا نامزد شود كه در فهرست 
زنان  نايب رئيس  نام   AFC اعلام شده توسط
فدراسيون فوتبال ايران ديده نمي شود. اين انتخابات 

شانزدهم دي برگزار مي شود.
محمد دادكان، رئيس سابق فدراسيون فوتبال 
در قبال نامزدي سعيدلو و كفاشيان در كميته اجرايي 
كنفدراسيون فوتبال آسيا موضع گرفت و گفت: كجا 
سراغ داريد كه وزير ورزش كشورهايي چون چين، 
ژاپن و كره خودشان را براي حضور در انتخابات 

AFC كانديدا كنند. 
به خدا براي معاون رئيس جمهور زشت است 
كه خود را نامزد معاون رياست  AFC كند. وي 
در گفت وگو با ايسنا انتقادهاي تندش را متوجه 
علي كفاشيان كرد و گفت:  كفاشيان براي اين كه 
خودش عضو كميته اجرايي شود سعيدلو را وارد اين 
  AFC معركه كرده است. در حالي كه از 44 عضو
28فدراسيون عضو كميته اجرايي مي شوند. اگر قرار 
باشد ايران عضو كميته اجرايي نشود آيا قرار است 

افغانستان و ماكائو عضو كميته اجرايي شوند.

اعضاي باند پس از كلاهبرداري شبانه محل فعاليت خود را تعطيل مي كردند
از  البرز  و  تهران  استان  انتظامي  فرمانده 
قالب  در  باند كلاهبرداري  دستگيري 40 عضو 

شركت هاي واگذاري وام خبر داد.
سردار عليرضا اكبرشاهي با اشاره به اين خبر 
به ايسنا گفت: چندي پيش ماموران پليس آگاهي 
شهرستان كرج، شكاياتي مبني بر كلاهبرداري 
در قالب شركت هاي پرداخت كننده وام دريافت 

كردند.
پليس  به  مراجعه  با  مالباختگان  افزود:  وي 
آگاهي عنوان كردند از طريق آگهي روزنامه ها با 
شركت هاي پرداخت كننده وام آشنا شده و با حضور 

در دفتر اين شركت ها دريافتند كه مي توانند در قبال 
پرداخت مبالغي، در كوتاه ترين زمان از اين شركت 

وام هاي چند ميليوني دريافت كنند.
فرمانده انتظامي استان تهران و البرز با تاكيد بر 
اين كه مالباختگان مبالغ ميليوني به مسوولان اين 
شركت ها پرداخت كردند، اظهار كرد: مالباختگان 
در زمان دريافت وام، متوجه شدند افراد كلاهبردار 

محل كار خود را تعطيل و متواري شده اند.
اكبرشاهي ادامه داد: بيش از 100 شاكي در اين 

زمينه اعلام شكايت كرده اند
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طرح انتخاب شهردار از سوي وزارت كشور يكبار ديگر موجب اختلاف ميان مجلس و شوراهاي شهر شده است
پوران محمدي  /  گروه جامعه 

طرح انتخاب شهرداران در حالي در كميسيون 
شوراها و امور داخلي مجلس شوراي اسلامي به 
تصويب رسيد كه هنوز ناكامي طرح انتخاب شهردار 
با راي مستقيم مردم كه چندي پيش با راي مخالف 
نمايندگان مجلس مواجه شد، فراموش نشده است. 

بلاتكليفي و سرگرداني  نوعي  از  طرح جديد 
نمايندگان مجلس بر سر موضوع انتخاب شهرداران 

حكايت مي كند. 
در حالي كه انتظار مي رفت طرح چندي پيش 
انتخاب شهرداران با راي مستقيم مردم كه به دليل 
برخي مخالفت ها از جمله فراهم نبودن زيرساخت هاي 
لازم رد شده بود با بررسي بيشتر و اندكي تغييرات به 
تصويب برسد، اما اين بار طرح جديدي را نمايندگان 
در كميسيون شوراها و امور داخلي به تصويب رساندند 

كه ماهيت آن زمين تا آسمان با طرح اوليه مغايرت 
دارد.

بر اساس اين طرح شيوه انتخاب شهرداران به 
جاي مردمي تر شدن به سمت دولتي شدن پيش 
مي رود. موضوعي كه طي روزهاي اخير به محل 
اختلاف جديدي ميان شوراهاي شهر و كميسيون 
شوراهاي مجلس تبديل شده است و با اظهارنظرهاي 
تند مخالفان اين طرح در شوراهاي شهر همراه بوده 

است.  
 طرحي پر افت و خيز 

طرح انتخاب شهردار توسط وزارت كشور طرحي 
سابقه دار در مجلس است، زيرا در مرداد ماه سال 
گذشته يك فوريت اين طرح نتوانست در مجلس راي 
بياورد و قرار شد به طور عادي در كميسيون شوراها 
بررسي شود. البته در اين ميان تعدادي از نمايندگان 
موافق طرح با رايزني شوراي عالي استان ها امضاي 

خود را پس گرفتند و همين موضوع شائبه لغو طرح 
انتخاب شهرداران توسط وزير كشور را به وجود آورد. 
اما اين پايان ماجرا نبود زيرا پس از يكسال در 
خرداد ماه امسال نمايندگان مجلس يك فوريت طرح 
ديگري را اين بار با محوريت انتخاب شهردار با راي 

مستقيم مردم مطرح كردند. 
يك فوريت اين طرح با راي مثبت نمايندگان 
مجلس براي بررسي به كميسيون شوراها ارجاع 
شد. اگرچه اين طرح هنگام راي گيري در كميسيون 
اصلي رد شد، اما به فاصله چند روز بعد تعدادي از 
اعضاي كميسيون شوراهاي مجلس طرح مذكور را با 
تغييراتي به تصويب رساندند؛ طرحي اين بار با موضوع 
انتخاب شهردار به پيشنهاد وزير كشور و استانداران و 

بر اساس راي اعتماد شوراي شهر. 
 افزايش استقلال شهرداران 

عضو كميسيون عمران مجلس به عنوان يكي از 

طراحان اين طرح پيش از اين در خصوص لزوم تصويب 
آن گفته بود: در حال حاضر بسياري از شوراهاي شهر 
در انتخاب شهردار دچار مشكل شده اند و مشكلات 

بسياري در مسير انتخاب شهرداران وجود دارد. 
به گفته مهرداد لاهوتي هم اكنون 6 كلانشهر 
 كشور فاقد شهردار هستند، حتي در استان تهران

9 شهر بدون شهردارند و بر اين اساس معتقديم بايد 
اختياراتي از قوه مجريه به شوراهاي شهر واگذار شود 

كه شوراها توانايي اجراي آن را داشته باشند. 
وي ايجاد استقلال در اعمال مديريت شهري، 
ممانعت از پسرفت برنامه هاي عمران در مناطق 
شهري و جلوگيري از نفوذ اختلافات ناشي از آراء 
در شوراها را از دلايل تهيه طرح واگذاري انتخاب 
شهرداران بالاي 200 هزار نفر جمعيت به وزارت 

كشور عنوان كرده بود. 
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تهران؛ كانون رايزني هاي 
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